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JEGYZŐKÖNYV 
 
 
 
Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2009. május 27-én 16 
órai kezdettel megtartott képviselőtestületi üléséről. 
 
 
Jelen vannak:  
Márok Csaba polgármester 
Bán Balázs képviselő  
Cseke Ottó képviselő 
Csizmadia Imre képviselő 
Horváth László képviselő 
Kis Attila képviselő 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő 
Molnárné Troppert Mária képviselő 
Tarány Sándor képviselő 
Szántó István képviselő 
Töttős Tibor képviselő 
Virág Attila képviselő 
Dr. Woth László jegyző 
Borbély Anikó aljegyző 
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető 
 
 
Márok Csaba polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselőtestület 
12 fővel határozatképes. A kiküldött meghívóban szereplő napirendeket ajánlja 
megtárgyalásra.  

 
A képviselőtestület a napirendekre tett ajánlással 12 igen szavazattal egyetértett. 
 
 

1.) Átfogó értékelés a 2008. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok 
ellátásáról 

 
Előadó: Borbély Anikó aljegyző 
              Vidáné Jézsó Katalin intézményvezető helyettes 

 
2.) Beszámoló a Többcélú Kistérségi Társulás Tanácsában végzett 

tevékenységről (szóbeli előterjesztés) 
 

Előadó: Márok Csaba polgármester             
 

 
            Egyebek, bejelentések 
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1.) Átfogó értékelés a 2008. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok 

ellátásáról 
 
 
Borbély Anikó aljegyzőnek szóbeli kiegészítése nincs. Az anyagba, mely az előző évről 
szóló, kötelező formájú beszámoló, minden belekerült.  
 
Kérdést tettek fel: Tarány Sándor, Molnárné Troppert Mária, Csizmadia Imre képviselők.  
 
Borbély Anikó aljegyző elmondja, hogy az anyag első részében a település demográfiai 
adataival foglalkoztak, a gyermeklétszám és születési szám csökken, a többi adat hasonlóan 
alakult, mint 2007-ben. A második pontban az önkormányzat által nyújtott pénzbeli és 
természetbeni ellátással foglalkoztak. A támogatásban részesülők átlagos létszáma havonta 
változik. Ellátások nem szűntek meg, az étkezést igénybe vevők száma az előző évekhez 
hasonlóan alakult. A harmadik pontot a családgondozók készítették, ez a szolgálat által 
végzett feladatot áttekintése, az ő munkájuk, de kapcsolódik a jegyzői gyámhatáskörhöz. A 
négyes rész az államigazgatási hatósági eljárásokat taglalja.  
A kirándulásra adott támogatásokkal a Szociális Bizottság foglalkozik, ők gyakorolják ezt a 
hatáskört. 
 
Kis Attila képviselő, a Szociális Bizottság elnöke szerint ez nagy dilemma, mert a bizottság 
szándéka meglenne a segítségre, de olyan jelzést kaptak az iskolától, hogy néhány szülő arra 
utazik, hogy úgyis megkapja a bizottságtól a kiránduláshoz a segítséget, így nem fizeti 
havonta az osztálypénzt. Ez az oka a bizottság döntésének. Ha valós ok lesz, eseti elbírálással 
segíteni fognak.  
 
Borbély Anikó aljegyző rámutat arra, hogy a korábbi években ez gyakorlat volt, de most 
sokkal égetőbb gondok vannak, sokkal többen éheznek, sok tragédiát látnak a bizottsági 
üléseken a családok életéről, ezekhez oda kell tenni a pénzt. Most a kiránduláshoz egy gyerek 
se kapott segítséget.  
 
Márok Csaba polgármester más kérdés nem lévén megköszöni a szép beszámolót és kéri a 
testületet, hogy aki elfogadja a beszámolót, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal elfogadta a beszámolót. 
 
 
2.) Beszámoló a Többcélú Kistérségi Társulás Tanácsában végzett tevékenységről  
 
 
Márok Csaba polgármester tájékoztat a Többcélú Kistérségi Társulás Tanácsában végzett 
munkáról. Elmondja, hogy tervbe volt véve a szociális feladatok kistérségi szintű szervezése. 
Dunaújváros ezt a javaslatot első körön elutasította, második körön még nem tárgyalták, ezért 
gondolkodtunk azon, milyen kiutat találhatunk ebben a megváltozott helyzetben. A TKT a 
gyermekek átmeneti gondozása feladatellátását irányozta elő, ami nálunk sem megoldott. A 
20 ezer fő feletti településeken kötelező ennek megoldása, az az alattiaknál kistérségi 
formában is megoldható. Erre vonatkozóan született már előterjesztés, Dr. Jászka Ernőék 
előkészítették, hogy milyen feltételrendszer mellett lehet ezt megvalósítani.  
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Nagykarácsonyban van üres szolgálati lakás, oda maximum 12 gyerek vehető fel. A konkrét 
előterjesztés várhatóan a következő TKT ülésre lesz meg, ezt az idei évben meg kell tenni, 
hogy a normatíva ne vesszen el. Ki kell emelni, hogy mi a TKT-n keresztül kapjuk a társulási 
normatívák egy részét. Voltak problémák az utalással, ezért kezdeményeztem, hogy az utalást 
negyedévente tegyék meg, ugyanis az önkormányzatnak előre meg kell finanszírozni a 
feladatokat. Május 15-én megtörtént az átutalás. A gazdálkodás rendben megy, a 
beszámolókat folyamatosan elkészítik, a munkaszervezet felállt, dolgoznak. A logopédiai 
intézet beterjesztését, hogy plusz költségtérítést kértek a logopédusoknak, elutasították, mert  
ez a szolgáltatás részét képezi. 
 
Kérdés tett fel: Csizmadia Imre képviselő. 
 
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a logopédusoknak kért költségtérítés a 
normatíván felül lett volna, ezért a költségvetést pluszban terhelte volna. A gyógytestnevelés 
feladatellátásában benne van Daruszentmiklós, Mezőfalva és Nagyvenyim. Nagykarácsony 
Perkátával társult, ők ebből a körből kiesnek. Baracsot még meg kelet keresni, nekik küldeni 
fogunk a megállapodásra ajánlatot. Ezen kívül meg kell szerezni Dunaújváros hozzájárulását 
is.  
 
Borbély Anikó aljegyző tájékoztat arról, hogy az átmeneti gyermekgondozásban azokat a 
gyermekeket kell elhelyezni, akinek szülője esetleg kórházba kerül egy rövid időre, így nem 
kell a gyereket intézetbe küldeni.  
 
Márok Csaba polgármester rámutat arra, hogy az előterjesztés is azt mondja: lehetőség a 
családok számára, hogy átmeneti nehézségeik megoldására kapjanak segítséget úgy, hogy a 
gyermek a családban maradjon. Az átmenti elhelyezés a szülő kérésére, krízishelyzetre 
vonatkozik. Ezt tervezni nem lehet. 
 
 
Nikolinné Hérig Edit a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény vezetőjének 
tapasztalata szerint nem gyakori eset, hogy a családok ilyen helyzetbe kerüljenek, ha igen, ezt 
a problémát családon belül oldják meg. A kérdés az, hogy akkor is fizetni kell-e az ott 
dolgozókat, ha nincs ott gyermek. 
 
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy ez a TKT normatívára való jogosultság miatt 
merült fel. Dunaújváros nem partner ebben, a szociális iroda vezetője sem volt amellett, hogy 
ez kistérségi szinten legyen megoldva. Amikor ez kikristályosodik, akkor minden 
településnek tárgyalnia kell erről, a normatíva jogosultságát nem veszítheti el a TKT, mi kb. 
20 millió Ft-tól, esnénk el.  A gyógytestnevelést szeptemberig kell megoldani. Megkezdjük a 
tárgyalásokat Dunaújvárossal. Nagyon fontos, hogy a szakszolgálat rendtábilitása javuljon. 
Más kérdés nem lévén a napirendet lezárja, kéri a testületet a tájékoztató tudomásul vételére. 
 
 
A képviselőtestület a tájékoztatót 12 igen szavazattal tudomásul vette.  
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Egyebek, bejelentések 
 
 
Márok Csaba polgármester emlékeztet arra, hogy május 12-én Ügyrendi Bizottsági ülés volt. 
Horváth László képviselő javaslatára a környezetvédelmi rendelet módosítását tárgyalták 
meg.  
 
 
Töttős Tibor képviselő, az Ügyrendi Bizottság elnöke ismerteti a bizottsági ülésen 
elhangzottakat, melyekről jegyzőkönyv készült, ami tartalmazza a módosítási javaslatokat. A 
jegyzőkönyvet a képviselőtestület megkapta. Az abban szereplő módosításokkal kéri 
elfogadni a környezetvédelmi rendeletet. 
 
Borbély Anikó aljegyző felhívja a figyelmet arra, hogy a helyi rendelet nem terjeszkedhet túl 
az alapjogszabályokon, a jegyzőre nem telepíthet hatáskört. 
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy ezt a jegyző figyelte, és a módosításokkal 
egyetértett. 
 
Virág Attila képviselő szerint a mozgóárus zaját sem lehet mérni, senki sem tudja megmérni. 
Ha ezt nem lehet kivitelezni, akkor minek hozunk ilyen rendeletet. Ez nesze semmi fogd meg 
jól. A megoldás az lenne, ha beszélnének a zajongóval. Miért kell bonyolítani? 
 
Márok Csaba polgármester úgy gondolja, hogy a bizottság által felvázoltak nem 
bonyolítások, csak kisebb pontosításokat tettek. 
 
Kis Attila képviselő meglátása, hogy a kultúra színvonalának növelése, hogy ne zavarjuk 
embertársainkat. Erről a helyi lapban többször kellene írni. Az emberek nincsenek tekintettel 
egymásra.  
 
Horváth László képviselő szerint a rendeletre szükség van, különösen akkor, ha a szép szó 
nem segít. A jegyző csak rendelet alapján intézkedhet.  
 
Dr. Woth László jegyző, mint már a bizottsági ülésen is elmondta, a normális együttlétet nem 
lehet rendeletekkel szabályozni. Vendéglátó pari egységekkel szemben el tudunk járni, de 
mindig lesznek kihágások, amiket el kell viselni, mert nem tudjuk rábizonyítani, hogy éjjel ő 
randalírozott. Ez elsősorban kultúra kérdése.  
 
Csizmadia Imre képviselő elmondja, hogy az állattartással is probléma van, büdösség. A 
diófa levelének égetésével lehet mérgezni a szomszédot. Eb-tartási rendelet is létezik.  Dühítő, 
amikor valakinek a tyúkjait a szomszéd kutyája szétszedi, erre sem tudunk lépni. Miért 
gondolják, hogy ezzel a rendelettel bármit is elérünk?  
 
Márok Csaba polgármester a pontosításokat nem tartja elvetendőknek. A rendeletbe kisebb 
pontosítások kerülnek, melyek nem átütők, a lakosoknak be kell tartani az együttélés 
szabályait.  
 
Tarány Sándor képviselő szerint törekedni kell az emberi együttélés szabályainak 
betartására. Ezt le kell írni, közelíteni kell a jó megoldás felé. 
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Masinkáné Baranyai Mariann képviselő úgy látja, hogy a rendelettel sokat dolgozott a 
bizottság, meg kell köszönni munkájukat. A visszaesőket igen is büntessék meg. A csilingelős 
autók ne vasárnap járjanak.  
 
Márok Csaba polgármester kéri a testületet, hogy név szerinti szavazással döntsenek a 
rendelet módosításáról. 
 
Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete név szerinti szavazással:  
Márok Csaba polgármester igen, 
Bán Balázs képviselő igen, 
Cseke Ottó képviselő igen, 
Csizmadia Imre képviselő igen, 
Horváth László képviselő igen, 
Kis Attila képviselő igen, 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen, 
Molnárné Troppert Mária képviselő igen, 
Tarány Sándor képviselő igen, 
Szántó István képviselő igen, 
Töttős Tibor képviselő igen, 
Virág Attila képviselő nem szavazatával – 11 igen és 1 nem szavazattal – az alábbi rendeletet 
alkotta:  

 
 
 

Mezőfalva Nagyközség 
Önkormányzata Képviselőtestületének 

…./2009. (V. 29.) Rendelete  
a környezetvédelemről szóló 10./2001.(V.30.) Ök.sz. Képviselőtestületi Rendelet 

módosításáról  
 

 
 Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a környezetvédelemről 
szóló 10/2001.(V.30.) rendelet módosításáról e jegyzőkönyv mellékletének megfelelő 
rendeletet alkotta. 
 
 
 
 
Márok Csaba         Dr. Woth László 
 polgármester                jegyző 
 
 
 
 
Dr. Woth László jegyző elmondja, hogy tavaly év végén megjelent egy törvény, mely szerint 
a költségvetési szerveket felül kell vizsgálni, és ezt a Magyar Államkincstár tartja nyilván. A 
hivatalról, a szociális intézményről, az iskoláról és az óvodáról szóló Alapító Okiratokról van 
szó. A hivatal és a szociális intézmény bejegyzése megtörtént, az óvoda és az iskola 
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okiratával voltak gondok, ezeket folyamatosan egyeztettük, most már jó, tökéletes. A most 
elkészített forma, az, amit elfogadtak, és ezt vissza is jelezték.  
 
Borbély Anikó aljegyző ismerteti a két Alapító Okiratot. 
 
A képviselőtestület kérdéseket nem tett fel. 
 
Márok Csaba polgármester kéri az iskola Alapító Okiratának elfogadását. 
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 

45/2009. (V.27.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat 
 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 48/2007.(VII.4.)  sz. 
határozatával megállapított és az 55/2007. (VIII.22.), 10/2008. (I.30.), 22/2008. (II.27.), 
49/2008. (V.28.) és 63/2008. (VII.30.), 41/2009.(IV.27.)   sz. határozataival módosított Petői 
Sándor Általános Iskola, Szakiskola, Egységes Pedagógiai  Szakszolgálat és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratát az alábbiak szerint módosítja: 

 
1.  Az Alapító Okirat 2. pontja az alábbiakkal egészül ki: 
 
„Az intézmény OM azonosítója: 030094” 
 
2. Az Alapító Okirat 3. pontjában az „Alapítás időpontja: 2004., az 52/2004. (IX.1.) ÖK. 
számú határozatával” szövegrész hatályon kívül kerül. 
 
3. Az Alapító Okirat 9. 2. pontja helyébe az alábbi lép: 
            

              „Sajátos nevelési igényű tanulók nappali rendszerű általános iskolai nevelése, oktatása 
(- testi, érzékszervi, értelmi, beszédfogyatékos, autista, több fogyatékosság együttes 
előfordulása esetén halmozottan fogyatékos, a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra visszavezethető tartós és súlyos rendellenességével küzd, 
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés fejlődésének organikus okra vissza nem vezethető 
tartós és súlyos rendellenességével küzd)” 
 
4. Az Alapító Okirat 9. 6. pontja helyébe az alábbi lép: 

               
              „Sajátos nevelési igényű tanulók nappali rendszerű szakiskolai nevelése, oktatása 

(- testi, érzékszervi, értelmi, beszédfogyatékos, autista, több fogyatékosság együttes 
előfordulása esetén halmozottan fogyatékos, a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra visszavezethető tartós és súlyos rendellenességével küzd, 
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés fejlődésének organikus okra vissza nem vezethető 
tartós és súlyos rendellenességével küzd)” 
 
5. Az Alapító Okirat 9.10. és 9.12. pontjai hatályon kívül kerülnek, egyúttal a 9.11., 9.13.-tól 
9.15. pontok megjelölése 9.10.,9.11.,9.12.,9.13. pontra változik, továbbá a szakfeladatok 
felsorolását követő „Az Intézmény a 75195-2 szakfeladat....” kezdetű mondat helyébe az 
alábbi lép: 
 

    „Az intézmény a 75195-2 Közoktatási intézményekben végzett kiegészítő tevékenységek    
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    szakfeladat keretében az alaptevékenységhez rendelkezésre álló személyi és anyagi  
    kapacitás fokozott kihasználása érdekében, nem nyereségszerzés céljából, külső  
    megrendelő részére folytathat az intézmény kiegészítő jellegű tevékenységet.”  

 
6. Az Alapító Okirat 11.3. pontját  - a daruszentmiklósi 458 hrsz-ú és 427 hrsz-ú – 2423 
Daruszentmiklós, Berzsenyi Dániel u. 1. sz. alatt fekvő – és a daruszentmiklósi 83 hrsz-ú 
2423 –Daruszentmiklós, Daru sor 1/A. sz. alatt fekvő – a Benedek Elek Tagiskola általános 
iskolai 1.8. évfolyamos tanulók oktatására szolgáló ingatlanok” szövegrészt - követően 
kiegészül az alábbi megnevezéssel: 

 
 
„Vagyon feletti rendelkezési joga:” 
 
7. Az Alapító Okirat 12. pontja helyébe az alábbi lép: 
 
„Az Intézmény kisegítő és vállalkozói tevékenységet nem folytat.” 
 
8. Az 1-7. pontban foglalt módosítások hatályba lépésének időpontja: 2009. június 1.      

 

             9.  A Képviselőtestület felkéri a jegyzőt, hogy az Alapító Okirat módosításáról szóló képviselő     
testületi határozatot, valamint a Petői Sándor Általános Iskola, Szakiskola, Egységes 
Pedagógiai Szakszolgálat és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény módosítással  egységes 
szerkezetbe foglalt Alapító  Okiratát a Magyar Államkincstár Közép-Dunántúli Regionális 
Igazgatósága Államháztartási Iroda –  8000  Székesfehérvár, Petőfi u. 5. sz. - részére 
haladéktalanul küldje meg. 

 
Felelős: Dr. Woth László jegyző 
Határidő: azonnal 

 
Márok Csaba polgármester kéri az óvoda Alapító Okiratának elfogadását. 
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

46/2009. (V.27.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 49/2007.(VII.4.)  sz. 
határozatával megállapított és a 9/2008. (I.30.), 64/2008. (VII.30.), 40/2009. (IV.27.) sz. 
határozataival módosított Tündérkert Óvoda Alapító Okiratát az alábbiak szerint módosítja: 
 
1.  Az Alapító Okirat 2. pontja az alábbiakkal egészül ki: 
 
„Az intézmény OM azonosítója: 029929” 
 
2. Az Alapító Okirat 9. 2. pontja helyébe az alábbi lép: 

             
              „Sajátos nevelési igényű gyermekek óvodai nevelése 

(- testi, érzékszervi, értelmi, beszédfogyatékos, autista, több fogyatékosság együttes 
előfordulása esetén halmozottan fogyatékos, a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra visszavezethető tartós és súlyos rendellenességével küzd, 
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés fejlődésének organikus okra vissza nem vezethető 
tartós és súlyos rendellenességével küzd)” 
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3. Az Alapító Okirat 9.4. és 9.6. pontja, valamint  a szakfeladatok felsorolását követő „Az 
Intézmény a 75195-2 szakfeladat keretében az alaptevékenységhez rendelkezésre álló 
személyi és anyagi kapacitás fokozott kihasználása érdekében, nem nyereségszerzés céljából, 
külső megrendelő részére folytathat az intézmény kiegészítő, kisegítő jellegű tevékenységet 
(szolgáltatás, bérbeadás, termékértékesítés stb.). E tevékenységből származó bevételnek 
fedeznie kell a tevékenységet terhelő összes kiadást.” szövegrész hatályon kívül kerülnek, 
egyúttal a 9.5. pont megjelölése 9.4. pontra változik . 
  
4.  Az Alapító Okirat 11.3. pontját - „a daruszentmiklósi 83 hrsz-ú,, 2423 Daruszentmiklós, 
Daru sor 1/A. sz. alatt fekvő ingatlanok.” szövegrészt -  követően  kiegészül az alábbi 
megnevezéssel: 
 
„Vagyon feletti rendelkezési joga:” 
 
5. Az Alapító Okirat 12. pontja helyébe az alábbi lép: 
 
„Az intézmény kiegészítő, kisegítő és vállalkozói tevékenységet nem folytat.” 
 
6. Az 1-5. pontban foglalt módosítások hatályba lépésének időpontja: 2009. június 1.       
    

             7. A Képviselőtestület felkéri a jegyzőt, hogy az Alapító Okirat módosításáról szóló képviselő 
testületi határozatot, valamint a Tündérkert Óvoda módosítással  egységes szerkezetbe 
foglalt Alapító  Okiratát a Magyar Államkincstár Közép-Dunántúli Regionális 
Igazgatósága  Államháztartási Iroda –  8000  Székesfehérvár, Petőfi u. 5. sz. - részére 
haladéktalanul küldje meg. 

 
Felelős: Dr. Woth László jegyző 
Határidő: azonnal 
 

 
Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy a csatornapályázat lektorátusi hiánypótlása 
megérkezett. Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési tanácsadó elkészítette a hiánypótló 
felhívást, mely egyeztetésre kerül előzetesen a lektorátussal is. Azt a lektort nem tudta elérni, 
aki a csatorna-beruházással foglalkozik, csak az iskolapályázat lektorával tudott beszélni. 
Ennek alapján született meg az előterjesztés. A problémát az okozta első körön, hogy a 
szerzői jogok újra előkerültek. Az derült ki, hogy a lektorátus felhívta a figyelmet, nehogy 
eltekintsünk attól, hogy vannak szerzői jogok. Figyelemfelhívással hívjuk fel a pályázók 
figyelmét erre. Pintérné Gyuricza Ágnes ezt elkészítette, minden képviselőnek kiküldtük, 
hoztunk határozatot a lektorátusi átvezetésre. A többi csatornás településnek is átküldtük az 
anyagot, ehhez nem kell együttes testületi ülés. Nagyvenyim holnap ülésezik, a többi 
településen ez rendben van. Ferenci Éva a mai napon e-mailben megküldte a végleges 
módosítást. A végleges forma a 2. sz. szerződésmódosítás mindenképpen testületi döntést 
igényel. A komplett anyagot meg fogják küldeni aláírásra. Ehhez a mai napon megérkezett az 
útvonalterv is.  
Ismerteti a határozati javaslatot, mely arról szól, hogy Mezőfalva képviselőtestülete egyetért a 
mellékelt útvonalterv aláírásával és felhatalmazza a polgármestert az aláírásra és a Fejlesztési 
Igazgatósághoz történő továbbításra. A Fejlesztési Igazgatóság kiküldött szerződéstervezetét 
elfogadja, és annak aláírására felhatalmazza a polgármestert.  
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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47/2009. (V.27.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat 
 
 

 Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a „KEOP-1.2.0/1F – 
Tervezési szolgáltatás” tárgyú eljárásban:  
 
1./ Az eljárást megindító KÉ-9250/2009. iktatószám számú ajánlati felhíváshoz érkezett 
hiánypótlást: 
az előterjesztés 1.) – 11.) pontjaiban rögzített módon elfogadja. 
 
2./ A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az előterjesztésben rögzített módon, a 
módosított határidőkkel adja fel a hiánypótlást. 
 
3./  A testület felhatalmazza polgármestert, hogy az előző határozatoknak megfelelően a 
dokumentáció érintett részeit aktualizálja.  
 
Felelős: Márok Csaba polgármester 
Határidő: Azonnal 
 

 
 

Márok Csaba polgármester a mellékelt útvonalterv elfogadását javasolja a 
képviselőtestületnek 
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 
 

48/2009. (V.27.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat 
 

 
 

Mezőfalva Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete 
a KEOP-7.1.2.0.-2007-0044 „Mezőfalva, Baracs, Nagyvenyim  
és Kisapostag szennyvízcsatorna-hálózatának bővítése” tárgyában  
készített útvonaltervet megtárgyalta és azt az előterjesztés szerinti  
tartalommal elfogadja.  
 
Felelős: Márok Csaba polgármester 
Határidő: Azonnal 
 

 
 

Márok Csaba polgármester  minden egyes képviselőt kér, hogy nyilatkozzon, hogy július 23-
án csütörtökön meg tud-e jelenni a testületi ülésen, melyen az eljárást lezáró döntést meg kell 
hozni. Július 2-án 16 órakor az iskolai közbeszerzéssel kapcsolatban lesz testületi ülés. A 
beadott iskola-felújításos közbeszerzésünkre is érkezett hiánypótlás, melyre Pintérné Gyuricza 
Ágnes elkészítette az anyagot, és meg is küldte, le van írva benne, hogy milyen változás 
történt. Július 2-a az eljárást lezáró döntés meghozatala, fontos, hogy a testület határozatképes 
legyen. 
Az iskolai közbeszerzés mindkét részére meg kell hozni a határozatot, iskola-felújításra és a 
geotermiára.  
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49/2009. (V.27.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat 
 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő Testülete a „KDOP – Iskola felújítás, 
bővítés, akadálymentesítés”  tárgyú eljárásban:  
 
1./ Az eljárást megindító KÉ-9238/2009. iktatószám számú ajánlattételi felhíváshoz érkezett 
hiánypótlást 
az előterjesztés 1.) – 11.) pontjaiban rögzített módon elfogadja. 
 
2./ A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az előterjesztésben rögzített módon, a 
módosított határidőkkel adja fel a hiánypótlást. 
 
3./ A testület az előterjesztés 3. számú mellékleteként csatolt „Ajánlatkérési dokumentációt” az 
előterjesztett tartalommal elfogadja, egyben a testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az 
előző határozatoknak megfelelően a dokumentáció hiánypótlással, időpontokkal érintett 
részeit aktualizálja. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

 
 

50/2009. (V.27.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat 
 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő Testülete a „KDOP – Geotermikus fűtési 
rendszer kialakítása” tárgyú eljárásban:  
 
1./ Az eljárást megindító KÉ-9235/2009. iktatószám számú ajánlattételi felhíváshoz érkezett 
hiánypótlást az előterjesztés 1.) – 10.) pontjaiban rögzített módon elfogadja. 
 
2./ A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az előterjesztésben rögzített módon, a 
módosított határidőkkel adja fel a hiánypótlást. 
 
3./ A testület az előterjesztés 3. számú mellékleteként csatolt „Ajánlatkérési dokumentációt” az 
előterjesztett tartalommal elfogadja, egyben a testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az 
előző határozatoknak megfelelően a dokumentáció hiánypótlással, időpontokkal érintett 
részeit aktualizálja. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

 
 
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a közbeszerzéshez bíráló bizottság is kell, ennek 
összetételét meg kell határozni. Javasolja tagjának a polgármestert és jegyzőt, Töttős Tibor 
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képviselőt és Bencze Évát. Ezen kívül Krokovay Attila lenne a műszaki ellenőr, a geotermia 
műszaki ellenőre Hódosi József.  
 
Szántó István képviselő javasolja, hogy legyen még más képviselő is a bizottságba, ha Töttős 
Tibor nem ér rá, legyen helyettes.  
 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő szerint Szántó István és Csizmadia Imre legyen 
még benne a bizottságba. 
 
Márok Csaba polgármester kéri a testület döntését a Bíráló Bizottság tagjaira. Külön-külön 
személyekre kéri a szavazatokat. 
 
A képviselőtestület a javasolt személyeket egyenként 12 igen szavazattal megszavazta, és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
 

51/2009. (V.27.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat 
 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a Bíráló Bizottság 
tagjának megválasztotta: 
 
Márok Csaba polgármestert, 
Dr. Woth László jegyzőt, 
Töttős Tibor képviselőt, 
Szántó István képviselőt, 
Csizmadia Imre képviselőt, 
Bencze Éva pénzügyi csoportvezetőt, 
Krokovai Attila műszaki ellenőrt, 
Hódosi Ferenc műszaki ellenőrt (geotermia) 
 
Felelős: Márok Csaba polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
 
Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy az iskolai pályázathoz aktualizálni kellett 
az esélyegyenlőségi tervet. Az, aki eredetileg elkészítette nem vállalta, így mást kerestünk. 
Korrekt módon, határidőre elkészítette, 30 ezer Forintért. A szerződéskötéshez szükséges 
dokumentum összeállt, az anyagot a VÁTI-hoz bejuttattuk. Hamarosan szerződéskötés lesz, 
így rendben lesz az iskola. A szakértői anyagot a képviselőtestületnek el kell fogadnia, ezért 
kéri a testület döntését az aktualizált Esélyegyenlőségi Tervre. 
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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52/2009. (V.27.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat 
 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a Mezőfalva- Hantos 
Intézményfenntartó Társulás Közoktatási Esélyegyenlőséi Intézkedési Tervét a 
jegyzőkönyv mellékletének megfelelően elfogadta. 
 
Felelős: Márok Csaba polgármester 
Határidő: Azonnal 
 
 

Bán Balázs képviselő, az Oktatási-, Kulturális és Sportbizottság elnöke - az írásban is beadott 
- bizottsági indítványt ismerteti. Az indítványnak 3 pontja van, melyből az első a díszpolgárok 
névsorának méltó helyre helyezése. A bizottsági ülésen szóba került, hogy ennek folyamata 
már a korábbi ciklusban elkezdődött, megtörtént a márványtábla megrendelése. A bizottság 
célul tűzte ki a folyamat továbbvitelét.  
A második indítvány a banksismándi terület, melyet nem ad el az önkormányzat, ide iskolával 
kapcsolatos utat lehetne szervezni. Az iskola vezetése ezzel egyetértett, a szeptemberi 
tanévkezdéskor fognak foglalkozni vele.  
A harmadik pontban Jaksics Erzsébet által felvetett életműdíj létrehozását támogatja a 
bizottság. Az iskolaigazgató nyugdíjba vonuló pedagógusoktól szeretné méltóképpen 
elbúcsúzni.  
 
Jaksics Erzsébet iskolaigazgató elmondja, hogy a nyugdíjba vonulók között férfiak és nők is 
vannak. Ehhez a kezdeményezéshez más intézmény is szeretne csatlakozni. Az szeretnék, ha a 
fenntartó és a Oktatási Bizottság részéről jelen lenne valaki a nyugdíjba vonuló búcsúztatóján, 
de az esemény az intézményhez kapcsolódna. A pedagógusok érezzék, hogy ebben benne van 
az iskola is. Jó lenne, ha a polgármester és az Oktatási Bizottság elnöke adná át a díjat, 
néhány szóban méltatva az életművét.  
 
Csizmadia Imre képviselő szerint jó lenne az önkormányzat részéről egységes formába öntve 
a díj, amit megkaphatna az, aki nyugdíjba megy. 
 
Bán Balázs képviselő, bizottsági elnök folytatva az indítvány ismertetését, emlékeztet arra, 
hogy felmerült a családi napközi igénye. Az Oktatási bizottság támogatja ezt a 
kezdeményezést.  
A következő technikai probléma a bizottság körében, hogy a néptáncosok vezetője, Szárszó 
Lajos mindig elhárítja az ülésen való megjelenést. A legutóbbi ülésen egy e-mailt adott, 
közkincsé téve, hogy ott mindig el lehet érni. Felkéri a polgármestert, hogy próbáljon Szárszó 
Lajossal közös nevezőre jutni. 
 
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a táncosok az iskolai rendezvényen és a 
téravatón is táncoltak, szárszó Lajos szóvá tette, hogy az ő engedélye nélkül tették. Ígéri, hogy 
beszélni fog Szárszó Lajossal. Egyébként nem gondolja, hogy rossz, amit csinál, mert a 
táncosoknak nagy hírük van. 
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Szántó István képviselő a PEB elnöke tájékoztat arról, hogy sok beadvány érkezett, melyről a 
bizottság tárgyalt az ülésen. A bizottság tagjai a családi napközi ügyét vélték izgalmasnak. A 
két hölgyet meghívták az ülésre, akik elmondták, hogy az önkormányzat épületére nem 
tartanak igényt, találtak olcsóbb házat. Ezután sok kérdés nem is volt. Eredetileg a rendőrségi 
épületet kérték, ennek rendbetételéhez kértek segítséget 500 ezer Ft-ot. Mivel nem ebben az 
épületben oldják meg a napközi elhelyezését, a kérdés oka fogyott lett. Azt is elmondták, 
hogy bármilyen segítséget elfogadnak. Adtak be egy mínuszos költségvetést, eleve 
veszteséggel számolva. A bizottság semmilyen ígéretet nem tett, így a testület elé sem tud 
javaslatot tenni. A normatívát megkapják az önkormányzat nélkül is. A családi napközire 
igény van a faluban, az óvodában a mini csoport nem tud beindulni, esetleg jövőre lesz rá 
lehetőség.  
 
Dr. Bartos Krisztina kért a szolgálati lakása ajtajának cseréjéhez pénzt, de a bizottság úgy 
döntött, hogy az önkormányzat fog ajánlatot kérni az ajtó elkészítésére, ha talál olcsóbbat, 
akkor azt fogják megrendelni. 
 
Javaslatot tesz a bizottság a testületnek arra, hogy nyújtson segítséget a Plébános úr nyári 
táborszervezéséhez, gyermekenként 1000 Ft-ot. 
Szó volt még az utakról és járdákról, erről majd a Polgármester úr ad tájékoztatás. 
 
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy az Oktatási Bizottsághoz tartozik az olyan 
támogatások megítélése, mint a Plébános úr táborszervezése. A bizottság elnöke nem tartja 
kifogásolhatónak a segítségnyújtást, de ez valamilyen ok miatt nem került tisztázásra. 
 
 
Bán Balázs képviselő, a bizottság elnöke a bizottság tagjaitól kérdezi, mi a véleményük a 
táborozáshoz történő segítségnyújtásról. 
 
 
Horváth László képviselő a bizottság tagja nem látja akadályát a támogatásnak, a focisták 
részéről is volt már ilyen támogatási kérelem. Óvatosan kell adni ezeket a támogatásokat, de 
egyetért vele.  
 
 
Márok Csaba polgármester kéri a testületet, aki egyetért a táborozás anyagi támogatásával, 
szavazzon. 
 
A képviselőtestület 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

53/2009. (V.27.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat 
 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a Római Katolikus 
Egyház nyári táborozásának költségeihez gyermekenként 1000.- Ft-tal, összesen 
40.000.- Ft-tal hozzájárul.  
 
Felelős: Márok Csaba polgármester 
Határidő: 2009. június 30. 

 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


 14 

 
Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy felmerült az igény a Kinizsi utca északi 
részének aszfaltozására, erre komoly igén van a lakosság részéről. Sajnos ők régen nem 
akarták az aszfaltozást. Sajnos horribilis nagyságrendű összeget kellene ehhez hozzátenni. 
Terveztessük meg, ha lesz jobb pályázati lehetőség, legyen terve. Annak lehetőségét kell 
megnézni, hogy a vízelvezetés problémáját hogyan oldjuk meg. A felső részről árkot kellene 
nyitni, ami a Páskom felé vezetné le a vizet. A házakról lefolyó víz az utakon megállva nem 
csinál kátyúkat. Felmerült még, hogy két gyalogos átkelő létesítésének tervét kellene 
elkészíteni. Egyik a lángososnál az iskola felőli részen, a másik a Semmelweis u. temető felőli 
részen. Megvizsgáltattuk még a Semmelweis utca végének aszfaltozását, erre kértünk 
árajánlatot. Van egy 5 és egy 4 milliós ajánlatunk Ezeket az aszfaltozásokat egyenlőre még 
nem szabad az önkormányzatnak bevállalni,mivel önerőből kellene megvalósítani.  
Felmerült az Árpád utca végén a lakók részéről, hogy ott vizet szeretnének. A DVCSH 600 
ezer Ft-ért vinné oda a vizet. A PEB ülésen abban maradtunk, hogy megterveztetjük, a 
közmunkásokkal kiásatjuk, az önkormányzat megveszi az anyagokat, kiépítjük a gerincet. A 
lakoknak hozzájárulást kell fizetniük.  
 
Horváth László képviselő elmondja, hogy a Kinizsi utcai lakók szeretnék, ha az 
önkormányzat segítene az ároktisztításban. Az egész utcának oda folyik a mocska, ez jelentős. 
Méltánytalan lenne egyedül a lakóktól várni ennek a nagy hordaléknak a kitisztítását.  
 
Márok Csaba polgármester egyetért ezzel, tényleg zúdul oda a víz, ezért a közmunkások 
segíteni fognak a tisztításban.  
 
Szántó István képviselő, a PEB elnöke Orosz Györgyné kérelmét - melyet a bizottság 
tárgyalt – ismerteti, aki kézimunkákat, horgolt árut állít ki, és az ott befolyó összeget a 
templomtorony felújítására ajánlja fel. Az önkormányzattól 150 ezer Ft-ot kér a meghívókra, 
vendéglátásra. Ezt a bizottság nem tudta támogatni. Van a civileknek 100 e Ft-os tartaléka, ha 
az Oktatási bizottság úgy gondolja, támogassa, de a PEB nem támogatja. Erről nem tudni, 
hogy a kézimunkákból mennyi bevétel lesz. 
 
Kis Attila képviselő kéri és javasolja, hogy ezt a kiállítást a Művelődési Ház költségvetéséből 
segítsék, a meghívót elő lehetne ott állítani, és az intézmény segíthet az esemény 
lebonyolításában.  
 
Molnárné Troppert Mária képviselő nem látja biztosítottnak, hogy ebből ennyi bevétel lesz. 
 
Csizmadia Imre képviselő kéri, zárják le ezt a témát, mivel erre az önkormányzatnak nincs 
pénze. 
 
Márok Csaba polgármester kéri a testület döntését. 
 
A képviselőtestület a kérést 12 igen szavazattal elutasította. 
 
Márok Csaba polgármester a buszvárók pályázataival kapcsolatban elmondja, hogy nem fér 
bele a LEADER-be, csak a parkosítást fizetnék ki. Megfontolandó a buszvárók, a 
településkapu CÉDE pályázatos benyújtása.  
A régi tanácsház épületének kérdése is felmerült a PEB ülésen. Sajnos nem tudunk új 
tanácsházát építeni, ennek mostanában esélye sincs. Megnéztük a régi tanácsházát, melynek 
legnagyobb baja, hogy öreg.  
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Két forgatókönyv készült rá:  
1.) A CÉDE-be, mint civilház kerül beadásra, kicserélnénk a tetőt, ahol rossz. Ez 900 m2, a 
csatorna is felújításra kerülne, a WC is méltatlan állapotban van.  
2.)  Ha nem nyer a pályázaton, akkor a közhasznúakkal, belső vakolással rendbe lehetne tenni 
a házat. Bontott cseréphez jutottunk, mellyel kijavíthatnánk a nagyon rossz részeket a tetőn, 
és több helyen kijavítanánk a csatornát is. Nagyobb felújítást nem tudnánk kezdeni. A felső 
ázást meg kell szüntetni, kicsit rendbe rakni. Ezt az épületet civil klubok és a CKÖ használja. 
Ha lebontjuk, nem tudjuk hová tenni az ott működő civil egyesületeket. A telket is rendbe 
lehetne tenni, parkosítással. Méltatlan Mezőfalvához, hogy a központi épület így néz ki. Kéri, 
indítsák el a felújítást, nyújtsanak be pályázatot a  „Civil ház felújítása” c. pályázatra. Az erről 
szóló határozati javaslatot a testület írásban megkapta.  

 
 

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 
 

54/2009.(V.27.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat 
 

 
Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete részt vesz a CÉDE 
pályázaton, melynek címe: a „Civil ház felújítása”. Saját forrás, melyet az 
önkormányzat a tartalék keret terhére biztosít 3. 751. 001 Ft.  
Igényelt támogatás 6. 966. 145 Ft.  
A pályázat beadási határideje: 2009. június 2.  
 
Felelős: Márok Csaba 
Határidő: 2009. június 2.  

 
 
Márok Csaba polgármester javasolja, hogy az önkormányzat nyújtson be pályázatot a 
„Buszöböl, településkapu és zöld környezet kialakítása” c. pályázatra, az írásos határozati 
javaslatot szintén megkapta a testület.  
 
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 
 

55/2009.(V.27.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat 
 

 
Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete részt vesz a CÉDE 
pályázaton, melynek címe: „Buszöböl, településkapu és zöld környezet kialakítása”.  
Saját forrás, melyet az önkormányzat tartalék kerete terhére biztosít: 12.672.554.- Ft. 
Támogatási összeg: 23.534.743 Ft.  
 
Pályázat beadási határideje: 2009. június 2. 
 
Felelős: Márok Csaba polgármester 
Határidő: 2009. június 2.  
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Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, megjelent a 64/2009. együttes rendelet a mezei 
őrszolgálat megalakításához. Erről a gazdákkal beszélni kell. Egyszeri létrehozáshoz adnak 
támogatást és havi 50 e Ft-ot, adnak. Ezt a következő testületi ülésen tárgyalni lehet.  
 
Dr. Woth László jegyző elmondja, hogy a június 7-i Európai Parlamenti választáson a 
települési Helyi Választási Iroda és Szavazatszámláló Bizottságok működnek, 5 főből állnak. 
A megválasztott tagok megbízatása a soron következő általános választásokig szól. Ha ez a 
létszám csökken, akkor a testületnek tagokat kell választani. Most ez a helyzet állt elő, a 
létszám lecsökkent. Helyettük négy tagot kell választani. Javasolja a határozati javaslatban 
szereplő személyek megválasztását a Szavazatszámláló Bizottság tagjainak. 
 
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 
 

56/2009.(V.27.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete a választási eljárásról 
szóló 1997. évi C tv. 23.§ (1), (2) , valamint a 27.§ (1) bekezdése alapján a 
szavazatszámláló bizottság tagjának megválasztja: 
 
- Menyhárt Melinda, Mezőfalva, Kinizsi u. 30. 
- Erdeiné  Tánczos Margit Katalin Mezőfalva,  
- Hevesi Erika, Mezőfalva, Fehérvári u. 28. 
- Papp Albert, Mezőfalva, Szent I. u. 55. alatti lakosokat.  
 
 
A bizottság jelenleg megválasztott tagjainak megbízatása a soron következő általános 
választások kiírása napjáig tart.  
 

 
Felelős: Dr. Woth László jegyző 
Határidő: azonnal  
 
 

 
Kis Attila képviselő hiányolja, hogy Mezőfalva honlapján a képviselők neve és elérhetősége 
nem található meg. Székesfehérváron kiépítették a riasztórendszeres jelzést, kérdezi, hogy 
ezzel mi a helyzet Mezőfalván. 
 
Márok Csaba polgármester megígéri, hogy a képviselők és elérhetőségük meg fog jelenni a 
honlapon. A jelzőrendszeres házi segítségnyújtás a TKT megszervezendő feladatai között 
volt, de ez most lekerült a napirendről. Ez igen drága dolog, lennie kell a vonal másik végén is 
valakinek, aki fogadja a hívásokat.  
 
Bán Balázs képviselő a szőlőhegyi házszámtáblákról érdeklődik. 
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Dr. Woth László jegyző egyelőre nem talált olyan személyt, aki legyártaná a műanyag 
táblákat, melyekre a számokat fel lehetne tenni. Régebben egy fuvarozó cég szállító raklapja 
alatt volt műanyag, de ez már nem így szállít.  
 
Szántó István képviselő megígéri, hogy megpróbál műanyag lapokat szerezni. A TKT-vel 
kapcsolatban kérdezi, miért nem tudja ezt Mezőfalva megoldani, ez két-három személynek 
adna munkahelyet.   
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy ehhez két szolgálati lakás is kellene, ebbe most 
nem tudunk lépni.  
Tájékoztat arról, hogy a dunaújvárosi hulladéklerakó bezárt, ezzel kapcsolatban jött egy levél, 
hogy nem tudják az új hulladéklerakóba vinni a szemetet, keresik a helyet. A nagy 
hulladékgazdálkodási társulásunk is próbálkozik, de nincs helyszín a hulladékégetőre. Ez a 
lakosságot nem érinti. 
 
Más megtárgyalandó ügy nem lévén az ülést bezárja. 
 
 
 
 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dr.Woth László                    Márok Csaba 
      jegyző                       polgármester 
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